

## Terms and Conditions

### German Exam Preparation Program

**(French Version: From page 2)**

By registering for the German Exam Preparation Program offered by LCE-Cameroon (LiSy Creative Education), the candidate acknowledges that they have read, understood, and agreed to the following terms and conditions.

#### **1. Nature of the Program**

The German Exam Preparation Program is not a German language course. It is an intensive, exam-focused preparation program designed to help candidates succeed in internationally recognized German language examinations such as ÖSD, ECL, Goethe, TELC, and Test-DaF.

The program focuses on:

- Exam structure and format
- Exam strategies and techniques
- Practice tests and simulations
- Time management and performance improvement

#### **2. Eligibility and Entry Requirements**

- Candidates must take a mandatory diagnostic test before enrollment.
- Admission to a specific level (A1, A2, B1, B2, C1 etc.) is based on the diagnostic test results.
- LCE-Cameroon reserves the right to refuse enrollment or recommend additional preparation if the candidate's level is insufficient for the chosen exam.

#### **3. Registration and Fees**

- Registration is confirmed only after full payment of the preparation fees.
- All fees are non-refundable, except in cases of program cancellation by LCE-Cameroon.
- Fees cover preparation sessions only and do not include official exam registration fees, which must be paid separately to the examination body.

#### **4. Mode of Delivery**

The program may be delivered:

- Online
- On-site at the LCE-Cameroon Center in Yaounde
- Or in a hybrid format

Candidates are responsible for ensuring they have:

- A stable internet connection (for online sessions)
- A suitable device (computer, tablet, or smartphone)
- Basic digital literacy

#### **5. Attendance and Participation**

- Regular attendance is mandatory.
- Missed sessions due to personal reasons are not automatically rescheduled.
- LCE-Cameroon is not responsible for poor performance resulting from irregular attendance or lack of personal practice.

#### **6. Learning Materials**

- All materials provided (documents, tests, recordings, slides) are the intellectual property of LCE-Cameroon.
- Materials are strictly for personal use and may not be shared, reproduced, or distributed without written permission.

#### **7. Assessment and Results**

- Mock exams and assessments are used for training purposes only.
- LCE-Cameroon does not guarantee exam success, as final results depend on the candidate's effort, preparation, and performance during the official exam.

#### **8. Code of Conduct**

Participants are expected to:

- Show respect to instructors and fellow candidates
- Maintain academic honesty
- Avoid disruptive behavior

LCE-Cameroon reserves the right to suspend or exclude any participant who violates these rules, without refund.

#### **9. Schedule Changes**

LCE-Cameroon reserves the right to:

- Adjust schedules
- Change instructors
- Modify session formats when necessary

Candidates will be informed in advance whenever possible.

#### **10. Data Protection and Privacy**

- Personal data collected during registration is used strictly for administrative and academic purposes.
- LCE-Cameroon commits to protecting participants' personal information and will not share it with third parties without consent, except where legally required.

#### **11. Liability**

LCE-Cameroon is not responsible for:

- Exam decisions made by official examination bodies.
- Technical issues beyond its control (internet outages, power cuts, ...).
- Individual exam outcomes.

#### **12. Acceptance of Terms**

By registering for the program, the candidate confirms acceptance of these Terms and Conditions in full.

## Termes et Conditions

### Programme de Préparation aux Examens d'Allemand

**(Version anglaise : page 1)**

En s'inscrivant au Programme de Préparation aux Examens d'Allemand proposé par LCE-Cameroun (LiSy Creative Education), le candidat reconnaît avoir lu, compris et accepté les présents termes et conditions.

#### **1. Nature du programme**

Le Programme de Préparation aux Examens d'Allemand n'est pas un cours de langue allemande.

Il s'agit d'un programme intensif, spécifiquement orienté vers la préparation aux examens, destiné à aider les candidats à réussir des certifications internationales reconnues telles que ÖSD, ECL, Goethe, TELC et TestDaF.

Le programme met l'accent sur :

- La structure et le format des examens
- Les stratégies et techniques d'examen
- Les tests pratiques et les simulations
- La gestion du temps et l'amélioration des performances

#### **2. Conditions d'éligibilité et d'admission**

- Les candidats doivent passer un test diagnostique obligatoire avant toute inscription.
- L'admission à un niveau spécifique (A1, A2, B1, B2, C1, etc.) dépend des résultats du test diagnostique.
- LCE-Cameroun se réserve le droit de refuser une inscription ou de recommander une préparation supplémentaire si le niveau du candidat est jugé insuffisant pour l'examen choisi.

#### **3. Inscription et frais**

- L'inscription est confirmée uniquement après le paiement intégral des frais de préparation.
- Les frais payés sont non remboursables, sauf en cas d'annulation du programme par LCE-Cameroun.
- Les frais couvrent uniquement les sessions de préparation et n'incluent pas les frais officiels d'inscription à l'examen, lesquels doivent être réglés séparément auprès de l'organisme d'examen concerné.

#### **4. Modalités de formation**

Le programme peut être dispensé :

- En ligne
- En présentiel au Centre LCE-Cameroun à Yaoundé
- Ou en format hybride

Les candidats sont responsables de disposer de :

- Une connexion Internet stable (pour les sessions en ligne)
- Un appareil adapté (ordinateur, tablette ou smartphone)
- Des compétences numériques de base

#### **5. Assiduité et participation**

- La participation régulière aux sessions est obligatoire.
- Les séances manquées pour des raisons personnelles ne sont pas automatiquement rattrapées.

- LCE-Cameroun ne saurait être tenue responsable de résultats insuffisants dus à une absence répétée ou à un manque de travail personnel.

#### **6. Supports pédagogiques**

- Tous les supports fournis (documents, tests, enregistrements, présentations) sont la propriété intellectuelle de LCE-Cameroun.
- Ces supports sont strictement réservés à un usage personnel et ne peuvent être partagés, reproduits ou diffusés sans autorisation écrite préalable.

#### **7. Évaluations et résultats**

- Les examens blancs et évaluations sont utilisés uniquement à des fins pédagogiques.
- LCE-Cameroun ne garantit pas la réussite à l'examen, les résultats finaux dépendant de l'engagement, de la préparation et de la performance du candidat lors de l'examen officiel.

#### **8. Règles de conduite**

Les participants s'engagent à :

- Faire preuve de respect envers les formateurs et les autres candidats
- Respecter l'honnêteté académique
- Éviter tout comportement perturbateur

LCE-Cameroun se réserve le droit de suspendre ou d'exclure tout participant ne respectant pas ces règles, sans possibilité de remboursement.

#### **9. Modifications du programme**

LCE-Cameroun se réserve le droit de :

- Ajuster les horaires
- Modifier les formateurs
- Adapter le format des sessions si nécessaire

Les candidats seront informés à l'avance dans la mesure du possible.

#### **10. Protection des données et confidentialité**

- Les données personnelles collectées lors de l'inscription sont utilisées exclusivement à des fins administratives et pédagogiques.
- LCE-Cameroun s'engage à protéger les informations personnelles des participants et à ne pas les transmettre à des tiers sans consentement, sauf obligation légale.

#### **11. Responsabilité**

LCE-Cameroun ne peut être tenue responsable :

- Des décisions prises par les organismes officiels d'examen
- Des problèmes techniques indépendants de sa volonté (coupures Internet, pannes d'électricité, etc.)
- Des résultats individuels aux examens

#### **12. Acceptation des conditions**

En s'inscrivant au programme, le candidat confirme accepter l'intégralité des présents termes et conditions.